

**告別實體對帳單 守護森林有e套**

**Helps protect the environment! Switch to e-channel!**

致 TO : 永豐銀行澳門分行 BANK SINOPAC MACAU BRANCH (傳真 FAX : 853-2871-5186 / 853-2871-5035)

存戶名稱 Account Name : \_\_\_\_\_

帳號 Account Number (選其中一個 Any one\*) : 060-□□□-□□□□□□□□-□

身份證字號/統一編號 ID Number/Business Register Number : \_\_\_\_\_

**電子綜合對帳單轉換申請單 e-Statement Application Form**

本人/本公司同意申請電子綜合對帳單，以電子郵件帳號傳送對帳單並同時取消實體綜合對帳單寄送。

I/We agree to apply e-Statement to receive statement through e-Mail and cancel our paper monthly statement service.

**交易通知單 e-Advice Application Form**

本人/本公司同意申請交易通知單，以電子郵件帳號傳送並同時取消實體及傳真通知單寄送。

I/We agree to apply e-Advice through e-Mail and cancel our paper transaction advice.

若同時申請電子綜合對帳單及交易通知單，將共用下列電子郵件帳號。請填寫最少一組或最多六組電子郵件帳號：

The following e-Mail address will be used together with e-Statement and e-Advice. Please fill in at least one or maximum six e-Mail address (if necessary):

電子郵件帳號(e-Mail address) : \_\_\_\_\_

電子郵件帳號(e-Mail address) : \_\_\_\_\_

電子郵件帳號(e-Mail address) : \_\_\_\_\_

電子郵件帳號(e-Mail address) : \_\_\_\_\_

電子郵件帳號(e-Mail address) : \_\_\_\_\_

電子郵件帳號(e-Mail address) : \_\_\_\_\_

**申請人同意並聲明 Applicant hereby acknowledge and agree that :**

申請人已充份了解透過電郵接收交易資料可能產生個人 / 公司資料外洩之虞，若因此產生資料外洩之情事，概與 貴行無涉。

The Applicant has received, read carefully and understood the risks and clauses of the "Terms and Conditions for e-Statement and e-Advice service" stipulated by the Bank is willing to accept and abide by the Agreement.

主管覆核	鍵檔經辦	照會人 / 時間	核章

存戶持有人請以留存印鑑簽署及蓋章  
Signature(s) of Account Holder  
日(DD) 月(MM) 年(YYYY)

- 為響應「減碳愛地球」請閣下/貴公司優先考慮申請以電子郵件帳號接收對帳單及交易通知書，所提供的電子郵件帳號格式須正確無誤，避免寄送不成功。  
To protect the environment and reduce paper consumption, please consider receive statement and advice through e-Mail. In addition, please make sure the e-Mail address in correct to prevent failure to receive statement and advice.
- 電子綜合對帳單申請成功後，本分行自次月起將不再寄送實體對帳單。  
BANK SINOPAC will stop posting paper monthly statement after e-Statement application completed.
- 交易通知單申請成功後，本分行即同時取消發送實體/傳真通知單。(本分行於系統升級後將陸續提供各式的交易通知單。)  
BANK SINOPAC will stop posting/facsimile transaction advice after e-Advice application completed. (Transactions advice will be continually provided when our banking system upgrade.)
- 閣下/貴公司於申請單留存之電子郵件帳號(e-Mail address)將同步更新留存於本分行之客戶資料檔。  
The e-Mail address marked in this application form will also be used to update your contact information held in our bank..